
Årsmötesprotokoll Hamnboularna 2015-03-26 
 

§ 1. Mötets öppnande: 

Hamnboularnas Ordförande Bo Lagergren hälsade mötesdeltagarna välkomna till 

Hamnboularnas årsmöte för 2014. 
 

§ 2. Val av ordförande för årsmötet: 

Till ordförande för årsmötet valdes Bo Lagergren. 
 

§ 3. Val av sekreterare för årsmötet: 

Jens Hansen valdes till sekreterare för årsmötet. 
 

§ 4. Val av protokolljusterare tillika rösträknare: 

Till protokolljusterare och rösträknare valdes Carsten Bengtsson. 
 

§ 5. Fastställande av röstlängd: 

Sekreterare Jens Hansen noterade alla mötesdeltagarna vid ankomsten, därefter lästa 

han upp namnen på de deltagare som han prickar av. Antalet röstberättigade uppgick 

till 16 personer. Stämman godkände röstlängden. Bilaga 1. 
 

§ 6. Frågan om mötet har utlysts i rätt tid: 

På frågan om mötet utlysts i rätt tid besvarades med ett enhälligt ja. 
 

§ 7. Fastställande av dagordningen: 

Dagordningen fastställdes efter tillägg av punkterna 15 – 19. 
 

§ 7. Styrelsens verksamhetsberättelse för det gångna verksamhetsåret: 

Ordförande Bo Lagergren nämnde att styrelsens verksamhetsberättelse hade 

skickats ut tillsammans med kallelsen till årsmötet och att alla hade haft tid på sig att 

läsa igenom den. Ingen av mötesdeltagarna hade något att invända mot berättelsen. 

Bilaga 2. 
 

§ 8. Föreningens ekonomi: 

Kassör Per-Arne Bengtsson redogjorde för föreningens ekonomi, vinsten för 2014 

blev 1770:-. Totalt har föreningen totalt 3 818: - på ett konto i sparbanken Skåne. 

Den största delen av vinsten beror på att Carsten Bengtsson är flitig till att sälja 

lotter inom klubben. Bilaga 3. 
 

§ 9. Revisionsberättelse. 

Föreningens revisor Göran Kendrup förklarade revisionen för mötesdeltagarna, 

stämman godkände revisionen. 

 

§ 10. Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen: 

Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2014. 



§ 11. Fastställande av medlemsavgiften för år 2016: 

Hamnboularnas styrelse förslog stämman att medlemsavgiften för 2016 skall vara 

oförändrad 100: - per medlem. 

 

§ 12: Val av styrelse: 

I tur att avgå är sekreterare Jens Hansen. Valberedningen förslog omval av Jens 

Hansen. Stämman beslutade i enlighet med valberedningens förslag och valde om 

Jens Hansen för en tid om två (2) år.  

 

Ordförande Bo Lagergren och kassör Per-Arne Bengtsson har ett (1) år kvar på sina 

mandat de sitter kvar till årsmötet 2016. 

 

§ 13. Val revisor för en tid om ett (1): 

I tur att avgå är Göran Kendrup. Valberedningen förslog omval av Göran Kendrup 

på en tid om ett (1) år, stämman beslutade enligt valberedningens förslag och valde 

om Göran Kendrup. 
 

§ 14. Val av valberedning för en tid om ett (1) år: 

I tur att avgå är Kerstin Andersson och Sten Lelky. Styrelsen föreslog omval av 

både Kerstin Andersson och Sten Lelky, stämman beslutade enligt styrelsens förslag 

och valde om Kerstin Andersson och Sten Lelky på en tid om ett (1) år. 
 

§ 15. Val av spelledare på en tid om ett år: 

I tur att avgå är Jens Hansen, valberedningen förslog omval av Jens Hansen på en 

tid av ett (1) år, stämman beslutade enligt valberedningens förslag och valde om 

Jens Hansen på en tid av ett år. 
 

§ 16. Svar från Ystad Kommun angående medborgarförslag om att sätta upp en 

Baja-Maja i anslutning till boulebanorna, tyvärr så har vi inte fått något svar från 

kommunen i denna fråga, Jens kommer att ta kontakt med kommunen och förhöra 

sig om hur det ligger till med detta förslag. Så fort han vet mer medlas detta till 

medlemmarna. 

 

§ 17. Gemensam klädsel: 

Lars Andersson hade fått i uppdrag att ta fram förslag på gemensam klädsel till 

föreningens medlemma, Lars har fått fram förslag på en keps med texten 

Hamnboularna Ystad framtill på kepsen. Efter det att samtliga medlemmar fått se 

den föreslagna kepsen beslutade stämman att den skulle vara Marinblå med texten 

HAMNBOULARNA Ystad, inköpspris 80: - och medlemmarna får köpa kepsen för 

ett pris om 100: - per keps. Styrelsen uppdrog åt Lars Andersson att köpa in 30 st. 

kepsar så att vi har ett litet lager till nykommande medlemmar. 

 



§ 18. Övriga frågor: 

Ordförande poängterade att det är styrelsens uppgift att ta beslut när det gäller inköp 

och reparationer som kostar pengar. 

 

Carsten Bengtsson har bekostat ett antal stolpar som skall monteras på boulebanorna 

mellan Segelsällskapet och Båtklubbens lokaler så att vi kan börja spela Boule där 

igen, förslagsvis var annan vecka. En arbetsgrupp tar på sig att genomföra detta 

under våren och ser samtidigt till att banorna blir rengjorda från ogräs och lägger 

nya linor på dessa banor. 

 

Det beslutades även att ändra snörena på de banor vi spela på idag så att vi kommer 

att spela norr till söder efterson de är uppspelta på mitten, även detta tar 

arbetsgruppen tag i. 

 

Stämman beslutade att priserna skulle vara som 2014 enligt tidigare 

utbetalningsbeslut från 2014 och priserna delas ut på en gemensam fest under 

december månad. 

 

Förfråga kom upp angående en papperskorg vid banorna, Jens Hansen klargjorde att 

det troligtvis kommer upp i samband med att Kommunen iordningställer Anna 

Linds plats under 2015. under tiden kan vi själva ställe ut en spann med en påse som 

vi tar med oss efter avslutad träning och tävling. 
 

§ 19. Avslutning: 

Stämmans ordförande Bo Lagergren tackade mötesdeltagarna för visat intresse och 

förklarade mötet för av slutat. 
 

Vid Protokollet Ordförande  Justerare 
 

________________ ________________  ________________ 
 

Jens Hansen Bo Lagergren  Carsten Bengtsson 


